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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE 

INFORMACE O JEDNÁNÍ 

DATUM ČAS MÍSTO DATUM DALŠÍHO JEDNÁNÍ 

19/9/2013 18,00 – 19,30 RADNICE MČ PRAHA 18 30/10/2013 

JEDNÁNÍ ŘÍDIL: JEDNÁNÍ ZAPSAL: OVĚŘOVATEL ZÁPISU KOPIE 

JAN MIKULECKÝ JAN MIKULECKÝ JANA KÁPAROVÁ RADA MČ, VLADISLAV GERHARD 

ÚČASTNÍCI 

JAN MIKULECKÝ (JM), PAVEL FILÍPEK (PF), JITKA LEPIARZOVÁ (JL), RADEK VYBÍRAL (RV); JIŘÍ HÁJEK (JH), JANA KÁPAROVÁ (JK) 

OMLUVENI NEPŘÍTOMNI BEZ OMLUVY 

  

PŘEHLED PŘEDCHOZÍCH ÚKOLŮ 

ID ÚKOL ODPOVĚDNOST TERMÍN STATUS 

38 Zajistit schůzku s vedením a obyvateli DPS Jan Mikulecký 18/9/2013 Nový termín 

39 Navrhnout dosazení zeleně na val Malkovského Pavel Filípek 26/6/13 Splněno 

40 Kontaktovat odpovědnou osobu na MHMP a sdělit požadavky na údržbu 
lesoparku 

Jan Mikulecký 31/8/2013 Splněno 

TÉMA 1: POŽADAVKY NA ÚDRŽBU LESOPARKU 

Zápis ze setkání Ing, Danem Frantíkem (vedoucí oddělení péče o zeleň), který má za magistrát v kompetenci správu 
zeleně v lesoparku. Dohodli jsme se na následujících bodech: 

1. V zalesněných částech budou odstraněny náletoviny, plevel apod. Stromům to zásadně nevadí, už jsou 
dostatečně velké, ale z optického hlediska to může vypadat, že se o tuto část nikdo nestará. Proto budou tyto 
části v následujících týdnech pročištěny. 

2. Výsadba dalších stromů není plánována (kromě obnovy několika uschlých nebo poškozených stromů). Velké 
zelené louky zůstanou. 

3. Rozvoj kopce je plně v rukou naší městské části. 
4. Je v plánu vybudování dětského hřiště ve střední části lesoparku. Bohužel letošní alokované peníze byly 

z důvodu povodní přesunuty na jiné práce. Možná příští rok… 

TÉMA 2: SADOVÝ PROJEKT DPS MALKOVSKÉHO 

Paní Černá, vedoucí DPS, bude k dispozici až po 23/9. 

TÉMA 3: ÚPRAVA ZELENĚ NA VALU MALKOVSKÉHO 

Komise souhlasila s níže uvedeným návrhem PF č. 2 (návrh č. 1 v podobě soustředění max. úsilí na vybudování 
kvalitního protihlukového opatření u Tupolevovy ul. zatím není možný): 

1. Výsadba podél plánovaného plotu psí louky – z vnější strany louky Piraccanta /Hlohyně/  a z vnitřní strany 
keřový Habr. Rozpony 2m /když budou peníze tak méně - třeba 1m. 

2. Výsadba podél chodníku /přerušuje val/. Tj. od valu ke křižovatce / na orto-foto mapách jsou zde stromy 
a keře, ale bohužel byly vykáceny, tak nutno nahradit – např. Habrem. 

3. Valu nechat volnější tvar. Není nutný zámecký styl ale spíše volně rostoucí různorodá masa zeleně. Jen 
doporučuji odstraňovat plevelné např. Bez černý, Topol, Trnkovité druhy aj. (mohli by v budoucnu 
vytlačovat ušlechtilejší stávající druhy…). 

4. Nemělo by se opakovat tak radikální bezdůvodný seříznutí keřů v některých partiích. Proto by byla 
vhodná před zásahy nějaká konzultace s třeba Komisí RSŽP. 
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TÉMA 4: VYBUDOVÁNÍ STÁNÍ PRO KOLA V MŠ A ZŠ 

JL navrhla zahájit jednání se školami a školkami o vybudování stání pro kola v MŠ a ZŠ. Komise návrh podporuje. JL 
dohodne pilotní realizaci v MŠ Příborská a navrhne technické řešení. 

PŘEHLED ZADANÝCH ÚKOLŮ 

ID ÚKOL ODPOVĚDNOST TERMÍN 

38 Zajistit schůzku s vedením a obyvateli DPS Jan Mikulecký 30/9/2013 

39 Dohodnout pilotní realizaci stání pro kola v MŠ Příborská a navrhnout technické řešení Jitka Lepiarzová 20/10/2013 

Podpis předsedy  Podpis ověřovatele 


